



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

檔案編號: SGS_DP 20-21/03(a)

各位家長:

中一制服團隊意願

本校成立制服團隊多年，並將之納入作正規延伸課程，規定所有初中新同學必須加入其中一支制服團隊；目的是培育同學良好的品德和操守、啓發潛能、培養獨立思考能力和正確的公民意識。本校設有的制服團隊分別為「香港交通安全隊」、「香港少年領袖團」、「香港聖約翰救傷隊少青團」、「童軍」及「深資童軍」(15歲以上)。透過嚴格而刻苦的各類團隊訓練及活動，提高他們的情緒智商、多元智能及加強在跨科結合的能力。

歷年來我校制服團隊表現傑出，名滿深水埗，更贏得社會各界賢達的熱烈讚賞，並屢獲來信嘉許褒揚。為了令制服團隊能繼續茁壯成長，得到更大的發展。我們極需要你們的支持，以發揚我校服務社群之精神。現請 貴家長在下列五支制服團隊中按貴子弟的意願順序選擇三支制服團隊，並於 2021 年 8 月 12 日(星期四)或之前交予制服團隊總指揮陳銘雄老師。 貴家長需注意校方盡可能按照閣下填寫的意願和先後次序編配，而最終的編排則由校方決定。如未能在限期日將回條交回，校方將為 貴子弟編入合適的隊伍。當編排一經落實，恕不接受任何轉隊申請。

如有任何疑問，請向制服團隊總指揮陳銘雄老師查詢(2777 6289)。

此致

貴家長



校長 _____ 謹啟

鄭智賢

二零二一年七月八日

-----回-----條-----

檔案編號: SGS_DP 20-21/03(a)

敬覆者：

本人知悉敝子弟中一級 學生 _____ 需按照規定參加制服團隊，並鼓勵敝子弟積極參與團隊的訓練與活動。敝子弟的參加意願如下：

(請根據個人意願在格內填上 1 至 3，1 為第一志願，如此類推。)

香港交通安全隊

香港少年領袖團

香港聖約翰救傷隊少青團

童軍

深資童軍(15歲以上)

此覆

惠僑英文中學校長

家長簽署： _____

聯絡電話： _____

二零二一年 月 日



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍深水埗石硤尾偉智街十七號

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Sham Shui Po, Kowloon, Hong Kong.

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

網址(Website): http://www.wkc.edu.hk

Ref. No.: SGS_DP 20-21/03(b)

8th July, 2021

Dear Parents/Guardians,

S1 Preference of Uniform Team

Our school has set up uniform teams for many years and all S1 students must join a uniform team. It aims to develop students' morality and conduct, to reach their potential, to train their independent thinking and build up good civil awareness. The uniform teams are Hong Kong Road Safety Patrol, Hong Kong Adventure Corps, St. John Ambulance Brigade Youth Command, Scout, Venture Scout (15 years old or above). Students can improve their Emotional Quotient, Multiple Intelligence and cross-subject ability by joining different uniform team trainings and activities.

Our school's Uniform Teams have outstanding performance in Sham Shui Po, and received a lot of appreciation from society. In order to help our Uniform Teams to develop the spirit of serving the needy, it is important for you to support our teams. Please help your child to set his/her order of preferences from 1 to 3 for the five uniform teams and submit the reply slip to Mr. CHAN Ming-hung on or before 12th August, 2021. Parents should notice that our school will try our best to make an arrangement according to your preference and the final decision will be made by our school. If you could not submit the reply slip before the deadline, our school will arrange an appropriate uniform team for your child. When the arrangement is confirmed, we will not accept further changes. For enquiries, please contact our Head of extra-curricular team, Mr. CHAN Ming-hung at 2777-6289.

Yours faithfully,

CHENG Che-yin
Principal

-----><-----Reply Slip-----><-----

Ref. No.: SGS_DP 20-21/03(b)

Dear Principal,

I acknowledge the notice of "S1 Preference of Uniform Team". I understand that my child must join a uniform team and will encourage him/her to participate in the team actively. The order of preferences of my child is as follows:

<input type="checkbox"/>	Hong Kong Road Safety Patrol	<input type="checkbox"/>	Hong Kong Adventure Corps	<input type="checkbox"/>	St. John Ambulance Brigade Youth Command
<input type="checkbox"/>	Scout	<input type="checkbox"/>	Venture Scout (15 years old or above)		

Name of Student : _____

Signature of Parent / Guardian : _____

Contact number of Parent/Guardian : _____

Date : _____